
OBČINA RADENCI 

OBČINSKI SVET 

 

Štev:  

Datum: 30.1.2024 

 

Z A P I S N I K 

 

2. redne seje Občinskega sveta Občine Radenci, ki je potekala v torek, 30.1.2024 s 

pričetkom ob 18.00 uri, v sejni sobi Kajetana Koviča in Lojzeta Logarja Občine Radenci. 

 

PRISOTNI ČLANI OBČINSKEGA SVETA: 

Marko KRAJNC, Bogdan LESJAK, Darjan MEGLIČ, Franjo MULEC, Mojca SMOLKO, Tina 

ZVER, Miran JELEN, Mihael KLOBASA, Franc HIMELRAJH, Ida PETEK, Aleksander MULEC, 

Milko ZAMUDA, Mirko KOROŠAK, Mitja ŠKERGET in Urša JELEN. 

 

ODSOTNI ČLANI OBČINSKEGA SVETA:  

Jožef ŠMELC 

 

OSTALI PRISOTNI: 

Roman LELJAK, župan Občine Radenci, Simona HIMELRAJH, direktorica občinske uprave, 

Melita LAZAR, Luka AJLEC, Elvira OSTRC ČIRIČ, Sebjan HARI , Nataša TOPLAK, Janja 

RANTAŠA, Saša KERČMAR, Simona FERČAK in  Sabina HORVAT, vsi občinska uprava (v 

nadaljevanju OU). 

Prisotna dva občana občine Radenci. 

 

NOVINARJI: Prisoten je bil novinar Bojan Rajk. 

 

 

AD 1  OTVORITEV SEJE IN UGOTOVITEV SKLEPČNOSTI 

 

Predsedujoči je ugotavljal navzočnost svetnic in svetnikov. Navzočnost je priglasilo 15 

svetnikov.  

 

 

AD 2  OBRAVNAVA IN SPREJEM DNEVNEGA REDA  

 

S sklicem seje so člani sveta prejeli predlog dnevnega reda 2. redne seje. 

 

Predsedujoči umakne točko AD 9 - Predlog občinskega sveta Radenci, svetu zavoda Vrtca 

Radenci- Radenski mehurčki za razrešitev ravnateljice in AD 13 - Predlog Sklepa o 

oblikovanju cen storitev obvezne občinske gospodarske javne službe varstva okolja Oskrbe 

s pitno vodo v Občini Radenci iz dnevnega reda predmetne seje. 

 

Predsedujoči je dal na glasovanje predlagan 

 

DNEVNI RED: 

 

1. Otvoritev seje in ugotovitev sklepčnosti  

2. Obravnava in sprejem dnevnega reda  

3. Obravnava in sprejem zapisnika 1. redne (konstitutivne) seje Občinskega sveta 

4. Informacija o dejavnosti župana med sejama 

5. Odlok o ustanovitvi javnega vzgojno-izobraževalnega in vzgojno-varstvenega 

zavoda Osnovna šola Kapela  

6. Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o ustanovitvi vzgojno varstvenega 

zavoda Vrtec Radenci-Radenski mehurčki 



7. Predlog Sklepa o potrditvi sistemizacije oddelkov in zaposlenih v šolskem letu 

2023/2024 in nove ekonomske cene programov vrtca Radenci – Radenski 

mehurčki 

8. Predlog sklepa o zahtevi za preklic sklepa o suspenzu pogodbe o zaposlitvi, št. 100-

1/2022-11, z dne 7. 11. 2022 

9. Predlog Pravilnika o sofinanciranju malih čistilnih naprav na območju Občine 

Radenci 

10. Predlog Odloka o spremembah Odloka o lokalnih gospodarskih javnih službah v 

Občini Radenci 

11. Predlog Odloka o proračunu Občine Radenci za leto 2024 – prva obravnava z 

naslednjimi prilogami 

Splošni del proračuna za leto 2024 

Posebni del proračuna za leto 2024 

Načrt razvojnih programov za obdobje od 2024-2027 

Kadrovski načrt za leto 2024-2025 

Letni program prodaje občinskega finančnega premoženja za leto 2024 

Načrt nabav v letu 2024 

Letni načrt ravnanja z nepremičnim premoženjem Občine Radenci za leto 

2024/2025 

12. Predlog Sklepa o objavi na krajevno običajen način 

13. Predlog Pravilnika o financiranju političnih strank in list Občine Radenci 

14. Predlog sklepov o imenovanju: 

a.) članov Nadzornega odbora Občine Radenci, 

b.) članov Odbora za proračun, finance in premoženjske zadeve, 

c.) članov Statutarno pravne komisije, 

d.) članov Odbora za šport in turizem, 

e.) članov Odbora za družbene dejavnosti, 

f.) članov Odbora za varstvo okolja, urejanje prostora in gospodarske javne 

službe, 

g.) članov Odbora za gospodarstvo, obrt in podjetništvo, 

h.) članov Odbora za kmetijstvo 

15. Vprašanja in pobude svetnic in svetnikov, ter odgovori na njihova vprašanja in 

pobude 

 

 

Navzočnost je priglasilo 15 članov sveta. 

 

ZA je glasovalo 15 članov sveta. PROTI ni glasoval noben člana sveta. 

 

Dnevni red je bil sprejet.  

 

 

AD 3  OBRAVNAVA IN POTRDITEV ZAPISNIKA 1. REDNE (KONSTITUTIVNE) SEJE 

OBČINSKEGA SVETA 

 

Gradivo za to točko so člani sveta prejeli z vabilom ob sklicu seje.  

 

Predsedujoči je odprl razpravo.  

 

➢ Z razpravo je začel g. Milko Zamuda, ki meni, da je predsedujoči na prejšnji seji 

ravnal napačno z vodenjem konstitutivne seje, saj je župan samo sklicatelj 

konstitutivne seje, vodi jo pa najstarejši član občinskega sveta. 

 

Predsedujoči pove, da je razprava  o zapisniku in njegovi vsebini in ne načinu vodenja. 

 

 

Predsedujoči je dal na glasovanje 



PREDLOG SKLEPA  01/2024 

 

Občinski svet Občine Radenci potrjuje sprejem zapisnika 1. redne (KONSTITUTIVNE ) 

seje Občinskega sveta Občine Radenci, ki je bila 18.1.2024. 

 

Navzočnost je priglasilo 15 članov sveta. 

 

ZA je glasovalo 9 članov sveta. PROTI je glasovalo 6 članov sveta. 

 

Sklep je bil sprejet. 

 

 

AD 4 INFORMACIJA O DEJAVNOSTI ŽUPANA MED SEJAMA 

 

Predsedujoči se odpove tej točki dnevnega reda. 

 

 

AD 5 ODLOK O USTANOVITVI JAVNEGA VZGOJNO – IZOBRAŽEVALNEGA IN   

         VZGOJNO – VARSTVENEGA ZAVODA OSNOVNA ŠOLA KAPELA – I.   

         OBRAVNAVA 

 

 

Gradivo za to točko so člani sveta prejeli z vabilom ob sklicu seje.  

 

Predsedujoči pove, da je občinski svet sprejel Sklep o priključitvi vrtca k Osnovni šoli 

Kapela s 1.9.2024. 

 

Direktorica Simona Himelrajh omeni, da je razlog sestave Odloka priključitev enote 

Grozdek k OŠ Kapela. Pove, da se je pripravil osnutek novega Odloka, s katerim se hkrati 

odpravlja neskladje povezano s  sestavo zavoda, torej s številom predstavnikov.  

 

Predsedujoči je odprl razpravo. 

 

➢ Z razpravo je začel g. Lesjak, kateremu se zdi nerazumljivo, da se že četrtič glasuje 

o eni in isti zadevi. Pove, da ni priloženo gradivo iz leta 2019, kjer je bilo podano 

negativno mnenje o priključitvi Ministrstva za šport in izobraževanje, Zavoda 

Republike Slovenije za šolstvo in Sveta staršev. Leta 2023 je Ministrstvo za šolstvo, 

Združenje ravnateljev vrtcev, Združenje vrtec in Svet staršev spet podalo negativno 

mnenje. Prebere del dopisa, ki ga je napisalo Ministrstvo za šolstvo in Skupnost 

vrtcev Slovenije. 

 

Predsedujoči pove, da se tudi drugje po Sloveniji vrtci združujejo. Omeni, da je občinski 

svet že sprejel Sklep o priključitvi vrtca k Osnovni šoli Kapela in se sedaj Odlok samo 

spreminja. 

 

➢ G. Miran Jelen pove, da je v Mali Nedelji, prav tako v Ljutomeru vrtec združen.  

 

➢ G. Lesjak pove, da se ne upošteva stroke in mnenja Ministrstva za šolstvo, Sveta 

združenje vrtcev in Sveta staršev.  

 

Predsedujoči pove, da je 65% vrtcev v Sloveniji priključenih k osnovnim šolam. 

 

➢ G. Milko Zamuda omeni, da prihaja iz šolstva in pove, da je združevanje miselno 

predvsem tam kjer so majhni kraji. Občina Radenci ima dve krajevni skupnosti, 

krajevno ločeni dve enoti in je dobro, da je ista panoga skupaj, posebej vrtec in 



šolstvo. Poda primer bolniške in nadomeščanja bolniške in poudari, da šolska 

učiteljica ne more nadomeščati v vrtcu in se lahko nadomešča samo iz vrtca v vrtec. 

 

 

➢ Ga. Ida Petek omeni, da je v gradivu zapisano, da se Odlok sprejema po skrajšanem 

postopku in v Poslovniku piše, da odločitev ne more biti sprejeta, če nasprotuje 

najmanj ena tretjina navzočih svetnikov.  

 

Predsedujoči pove, da se Odlok potrdi v prvem branju in bo na naslednji seji drugo branje. 

Spremeni se Sklep v tem delu, da se odloča o njem v prvem branju. 

 

Predsedujoči je dal na glasovanje 

 

PREDLOG SKLEPA št. 2/2024 

Občinski svet Občine Radenci sprejme Odlok o ustanovitvi javnega vzgojno-

izobraževalnega in vzgojno-varstvenega zavoda Osnovna šola Kapela – I. 

obravnava. 

 

Navzočnost je priglasilo 15 članov sveta. 

 

ZA je glasovalo 9 članov sveta. PROTI  je glasovalo 6 članov.  

 

Sklep je bil sprejet. 

 

 

 

AD 6 ODLOK O SPREMEMBAH IN DOPOLNITVAH ODLOKA O USTANOVITVI  

        VZGOJNO – VARSTVENEGA ZAVODA VRTEC RADENCI – RADENSKI  

        MEHURČKI – I. OBRAVNAVA 

 

Gradivo za to točko so člani sveta prejeli z vabilom ob sklicu seje.  

 

Predsedujoči pove, da gre za prvo obravnavo Odloka. 

 

Ker ni bilo razprave je predsedujoči dal na glasovanje 

 

PREDLOG SKLEPA št. 3/2024 

Občinski svet Občine Radenci sprejme Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o 

ustanovitvi vzgojno varstvenega zavoda Vrtec Radenci-Radenski mehurčki – I. 

obravnava. 

 

Navzočnost je priglasilo 15 članov sveta. 

 

ZA je glasovalo 9 članov sveta. PROTI  je glasovalo 6 članov.  

 

Sklep je bil sprejet. 

 

AD 7  PREDLOG SKLEPA O POTRDITVI SISTEMIZACIJE ODDELKOV IN  

         ZAPOSLENIH V ŠOLSKEM LETU 2023/2024 IN NOVE EKONOMSKE CENE  

         PROGRAMOV VRTCA RADENCI – RADENSKI MEHURČKI  

 

 

Gradivo za to točko so člani sveta prejeli z vabilom ob sklicu seje.  

 



Direktorica Simona Himelrajh pove, da se ekonomska cena sprejema do konca meseca 

aprila 2024. Ekonomska cena se v primerjavi s prejšnjo zmanjša in subvencija ostane 

enaka.  

 

Predsedujoči je odprl razpravo. 

 

➢ G. Lesjak meni, da je cena samo akademski popravek, toliko da se lahko reče, da 

se je cena znižala. Predlaga, da se subvencija dvigne na 200 evrov. 

 

Predsedujoči je dal na glasovanje  

 

PREDLOG SKLEPA št. 4/2024 

Občinski svet Občine Radenci sprejme Sklep o potrditvi sistemizacije oddelkov in 

zaposlenih v šolskem letu 2023/2024, od 1.2.2024 do 30.4.2024. 

 

Navzočnost je priglasilo 15 članov sveta. 

 

ZA je glasovalo 15 članov sveta. PROTI ni glasoval noben član sveta.  

 

Sklep je bil sprejet. 

 

 

➢ G. Lesjak vztraja pri glasovanju o višini subvencioniranja vrtca. 

 

Predsedujoči je dal na glasovanje dodaten 

 

PREDLOG SKLEPA št. 6/2024 

Občinski svet Občine Radenci sprejme Sklep o višini subvencioniranja vrtca Radenci 

– Radenski mehurčki v šolskem letu 2023/2024 v znesku 200 evrov. 

 

Navzočnost je priglasilo 15 članov sveta. 

 

ZA je glasovalo 6 članov sveta. PROTI je glasovalo 9 članov.  

 

Sklep ni bil sprejet. 

 

PREDLOG SKLEPA št. 5/2024 

Občinski svet Občine Radenci sprejme Sklep nove ekonomske cene programov vrtca 

Radenci – Radenski mehurčki v šolskem letu 2023/2024, od 1.2.2024 do 

30.4.2024. 

 

Navzočnost je priglasilo 15 članov sveta. 

 

ZA je glasovalo 9 članov sveta. PROTI je glasovalo 6 članov.  

 

Sklep je bil sprejet. 

 

 

 

AD 8 PREDLOG SKLEPA O ZAHTEVI ZA PREKLIC SKLEPA O SUSPENZU POGODBE O  

        ZAPOSLITVI, ŠT. 100-1/2022-11, Z DNE 7.11.2022 

 

Gradivo za to točko so člani sveta prejeli z vabilom ob sklicu seje.  

 



Predsedujoči omeni, da je bil suspenz narejen za 4 leta. Pove, da so v  skladu z zakonom 

suspenzi možni za obdobje 6-tih mesecev, takrat ko je kdo na služenju vojaškega roka, v 

zaporu ali služenju v mednarodnih organizacijah, ali pa drugi razlogi. 

 

Predsedujoči je odprl razpravo. 

 

➢ G. Milko +omeni, da sam pozna dva primera suspenza, in sicer za obdobje enega 

leta in štirih let. Pove, da je v Sloveniji trenutno 1500 primerov različnih suspenzov 

oz. mirovanja delovnega mesta. Pove, da bo občinski svet odgovarjal kako bo 

glasoval, župan se bo pa na koncu izvlekel. Prepričan je, da bo imela občina s tem 

stroške, saj bo gospa s pritožbo uspela. 

 

 

➢ G. Ida pove, da je pridobila ta gospa pravno mnenje in prebere mnenje.  

 

Predsedujoči pove, da se krši zakon, ki govori o obdobju 6-tih mesecih. 

 

➢ G. Lesjak pove, da se pridružuje mnenju ga. Ide in g. Milka. Pove, da se je 

ravnateljica dobro odločila, ko je poslala zaposleno na čakanje za delo, saj je v 

bistvu privarčevala sredstva občini.  

 

➢ G. Mitja Škerget pripomni, da je prišla druga zaposlena na njeno delovno mesto. 

 

Ga. Ida prebere prvi odstavek 53. člena, kateri izrecno določa, da pogodba o zaposlitvi v 

primeru suspenza ne preneha veljati  in je delodajalec ne sme odpovedati, razen izjemoma, 

če so podani razlogi za izredno odpoved ali če je uveden postopek za prenehanje 

delodajalcu. 

 

Predsedujoči je dal na glasovanje  

 

PREDLOG SKLEPA št. 7/2024 

Občinski svet Občine Radenci sprejme Sklep o zahtevi za preklic Sklepa o suspenzu 

pogodbe o zaposlitvi, št. 100-1/2022-11, z dne 7. 11. 2022. 

 

Navzočnost je priglasilo 15 članov sveta. 

 

ZA je glasovalo 9 članov sveta. PROTI  je glasovalo 6 članov.  

 

Sklep je bil sprejet. 

 

 

AD 9 PREDLOG PRAVILNIKA O SOFINANCIRANJU MALIH ČISTILNIH NAPRAV NA  

          OBMOČJU OBČINE RADENCI 

 

Gradivo za to točko so člani sveta prejeli z vabilom ob sklicu seje.  

 

Ga. Elvira Ostrc Čirič pove, da je sprememba v delu, da se sofinancira samo čistilne naprave 

osebam, katere imajo stalno prebivališče v Občini Radenci. 

 

Ker ni bilo razprave je predsedujoči dal na glasovanje  

 

PREDLOG SKLEPA št. 8/2024 

Občinski svet Občine Radenci sprejme Pravilnik o sofinanciranju malih čistilnih 

naprav na območju Občine Radenci. 

 

Navzočnost je priglasilo 15 članov sveta. 



 

ZA je glasovalo 13 članov sveta, 2 člana sveta sta vzdržana. 

 

Sklep je bil sprejet. 

 

 

AD 10 PREDLOG ODLOKA O SPREMEMBAH ODLOKA O LOKALNIH GOSPODARSKIH  

          JAVNIH SLUŽBAH V OBČINI RADENCI – I. OBRAVNAVA 

 

 

Gradivo za to točko so člani sveta prejeli z vabilom ob sklicu seje.  

 

Predsedujoči omeni, da bo režijski obrat tisti, ki bo upravljal z vodovodno infrastrukturo v 

Občini Radenci. Sprememba je že narejena na Ministrstvu za okolje in prostor, kjer je že 

vpisano, da je Občina Radenci upravljalec in od leta 2024 tudi direktni plačnik vodnih izgub.  

 

Predsedujoči je odprl razpravo. 

 

➢ Z razpravo je začel g. Lesjak, ki pove, da Občina Radenci zagotavlja javno službo 

na območju občine Radenci kot soustanoviteljica javnega podjetja in da je trenutno 

še pogodba s Javnim podjetjem Prlekija v veljavi. Zanima ga tudi, kako daleč je 

izvršba in kaj bo s sredstvi, ki so bila vložena.  

 

Predsedujoči pove, da bo na to vprašanje odgovoril v zadnji točki dnevnega reda in, da 

podpisana pogodba ne obstaja.  

 

Predsedujoči je dal na glasovanje  

 

PREDLOG SKLEPA št. 9/2024 

Občinski svet Občine Radenci sprejme Odlok o spremembah Odloka o lokalnih 

gospodarskih javnih službah v Občini Radenci – I. obravnava. 

 

Navzočnost je priglasilo 15 članov sveta. 

 

ZA je glasovalo 9 članov sveta. PROTI  je glasovalo 6 članov sveta. 

 

Sklep je bil sprejet. 

 

 

 

 

AD 11  PREDLOG ODLOKA O PRORAČUNU OBČINE RADENCI ZA LETO 2024 – PRVA  

          OBRAVNAVA Z PRILOGAMI (Splošni del proračuna za leto 2024, Posebni del   

          proračuna za leto 2024, Načrt razvojnih programov za obdobje od 2024-       

         2027, Kadrovski načrt za leto 2024-2025, Letni program prodaje občinskega  

         finančnega premoženja za leto 2024, Načrt nabav v letu 2024, Letni načrt  

         ravnanja z nepremičnim premoženjem Občine Radenci za leto 2024/2025) 

– I. obravnava 

 

 

 

Gradivo za to točko so člani sveta prejeli z vabilom ob sklicu seje.  

 

Predsedujoči pove, da se je pohitelo z pripravo Proračuna za leto 2024, saj je odprtih kar 

nekaj projektov. Omeni, da se bo proračun za leto 2025 in leto 2026 sprejemal jeseni. 

 



Predsedujoči je odprl razpravo. 

 

 

➢ Z razpravo je začel g. Milko Zamuda. Zanimajo ga predvidena dela v vrednosti 

310.000 evrov za Vilo Marijo. Zanima ga tudi postavka Varstvo pri delu, kjer je 

planiranih 2.000 evrov in ne razume zakaj se to rabi, če nekateri tega dela niso 

dobili plačanega. Zanima ga postavka nadomestilo za opravljanje funkcije župana 

v vrednosti 28.000 evrov in nadomestilo za funkcijo podžupana v vrednosti 24.000 

evrov. 

 

Predsedujoči razloži, da ima občina vse račune plačane. Pove, da je g. Rebrecu bilo vse 

plačano in je šel gospod v upokojitev. Omeni, da je za župana predvidenih 21.000 evrov 

za plačo župana in da je z zakonom določeni plačilni razred.  

 

Direktorica pove, da je v znesku 28.000 evrov zajet še regres, prehrana in zavarovanje.  

 

Predsedujoči pove, da se načrtuje obnova Vile Marije. Projekt in PZI sta že naročena. 

Sredstva v višini 310.000 evrov so le ocenjena vrednost. Omeni, da je zgradba pod 

spomeniškim varstvom in bomo morali ravnati po njihovih navodilih, kar bo posledično 

precej dražje.  

 

➢ G. Aleksandra Mulca zanimata šport in prostočasne aktivnosti. Pove, da je bilo lani 

na razpisih zagotovljenih 70.000 evrov sredstev in se mu zdi premalo, letos se je 

znesek zmanjšal na 60.000 evrov. Pove, da ima kar precej društev večje število 

mladih članov in bi na podlagi tega lahko dobili več sredstev.  

 

Predsedujoči pove, da so sredstva enkrat višja kot leta 2019. Takrat se je najem dvoran 

plačeval, sedaj je brezplačen.  

 

Direktorica Simona Himelrajh pove, da je 70.000 evrov namenjeno za šport, 60.000 evrov 

za delovanje in 10.000 evrov za športne prireditve.  

 

Predsedujoči pove, da profesionalnih športov občine ne morejo sofinancirati. Sredstva 

lahko dobijo samo za delovanje. 

 

➢ G. Aleksander Mulec omeni, da so se vsi stroški dvignili. 

 

➢ G. Aleksander Mulec omeni, da bo PGD Hrašenski Vrh dobil sredstva za obnovo 

fasade in vpraša, če lahko dobijo še za veselico. 

 

Predsedujoči pove, da se lahko prijavijo na razpis za prireditve in dobijo sredstva iz tega 

naslova. 

 

➢ G. Marka Krajnca zanima, če so v proračunu za leto 2024 planirana sredstva za 

obnovo kanalizacije Titova cesta in Severni del Radencev. 

 

Predsedujoči mu pove, da so sredstva planirana za obnovo kanalizacije na Mladinski ulici 

in za novo naselje za vrtcem. V proračunu za leto 2025 bo načrtovana obnova kanalizacije 

na Titovi cesti in Kidričevem naselju.  

 

➢ G. Krajnc omeni, da je bilo povedano, da se bo po sprejetju Proračuna pričela 

obnova. 

 

Predsedujoči mu pove, da se bodo najprej začele opremljati parcele, ki so bile prodane na 

javni dražbi in v sklopu tega se bo kanalizacija obnovila tudi na Mladinski ulici. 

 



Predsedujoči omeni, da se za obnovo cest daje znesek v vrednosti 400.000 evrov in zajema 

obnovo cest, ter zimsko službo. Pove, da je Občina Radenci ena izmed najmanj zadolženih 

občin, da so sredstva v proračunu zagotovljena za prijave na razpise. Omeni, da bo drugo 

branje proračuna v mesecu marcu.    

 

➢ G. Milka Zamudo zanima postavka pri Krajevni skupnosti, in sicer tekoči odhodki za 

delovanje krajevnih skupnosti, kjer je za KS Radence zapisanih 5.700 evrov, za KS 

Kapelo 9.800 eurov. Zanima ga zakaj je takšna razlika.  Omeni, zneske za 

pokroviteljstvo župana v višini 15.000 evrov, raznih protokolarnih dogodkov 20.000 

evrov in razne prireditve 124.000 evrov, skupaj v vrednosti 159.000 evrov in meni, 

da bi se lahko ta denar kam drugam prerazporedil.  

 

Predsedujoči pove, da Občina Radenci iz turističnih taks dobi približno 200.000 evrov, 

iz casinoja Radenci približno 300.000 evrov in se mora ta denar porabiti za obnovo in 

izgradnjo turistične infrastrukture, prireditve in vzdrževanje turističnih objektov. 

Sredstva se porabijo za Radensko poletje, razpise društev za prireditve in druge 

prireditve. 

 

➢ G. Aleksander Mulec meni, da bi lahko na prireditvah društva sodelovala s prodajo 

pijače.  

 

Predsedujoči mu pove, da so društva prodajo zavrnila. 

 

Predsedujoči je dal na glasovanje 

 

PREDLOG SKLEPA št. 10/2024 

Občinski svet Občine Radenci sprejme Odlok o proračunu Občine Radenci za leto 

2024 – prva obravnava z naslednjimi prilogami: 

Splošni del proračuna za leto 2024 

Posebni del proračuna za leto 2024 

Načrt razvojnih programov za obdobje od 2024-2027 

Kadrovski načrt za leto 2024-2025 

Letni program prodaje občinskega finančnega premoženja za leto 2024 

Načrt nabav v letu 2024 

Letni načrt ravnanja z nepremičnim premoženjem Občine Radenci za leto 

2024/2025 – I. obravnava. 

 

Navzočnost je priglasilo 15 članov sveta. 

 

ZA je glasovalo 10 članov sveta. PROTI je glasovalo 5 članov.  

 

Sklep je bil sprejet. 

 

 

 

 

AD 13 PREDLOG SKLEPA O OBJAVI NA KRAJEVNO OBIČAJEN NAČIN 

 

 

Gradivo za to točko so člani sveta prejeli z vabilom ob sklicu seje.  

 

Ga. Nataša Toplak razloži spremembo Sklepa o objavi na krajevno običajen način, in sicer 

da se objava na krajevno običajen način šteje objava na spletni strani Občine. 

 

Predsedujoči je odprl razpravo. 

 



➢ Z razpravo je začel g. Milko Zamuda, ki meni, da je v Občini veliko starejših ljudi in 

bi težko prišli do informacije, če to ne bi prebrali nekje. Predlaga, da se še vedno 

objavlja v Informatorju. 

 

Predsedujoči in Nataša mu odgovorita, da se še bodo informacije naprej objavljale v 

informatorju in  je ta način objavljanja potreben za nujne zadeve, ki ne morejo čakati na 

izid Informatorja. 

 

➢ Svetnik Bogdan Lesjak pove, da je v mesecu marcu 2023 občinski svet sprejel Sklep 

o objavi na krajevno običajen način, in sicer objava na oglasni deski, spletni strani 

in v Informatorju. In ne vidi vzroka, da bi to spreminjali. 

 

➢ Svetnika Milka Zamuda zanima koliko bi prihranili. 

 

Predsedujoči mu pove, da ne gre samo za denar, ampak včasih gre za nujno zadevo, ki jo 

moramo objaviti, da lahko naslednji dan velja.   

 

Predsedujoči je dal na glasovanje 

 

PREDLOG SKLEPA št. 11/2024 

Občinski svet Občine Radenci sprejme Sklep o objavi na krajevno običajen način. 

 

Navzočnost je priglasilo 15 članov sveta. 

 

ZA je glasovalo 9 članov sveta, PROTI je glasovalo 6 članov sveta. 

 

Sklep je bil sprejet. 

 

 

AD 14 PREDLOG PRAVILNIKA O FINANCIRANJU POLITIČNIH STRANK IN LIST   

          OBČINE RADENCI 

 

Gradivo za to točko so člani sveta prejeli z vabilom ob sklicu seje.  

 

Predsedujoči pove, da se izenačijo liste in politične stranke, ki kandidirajo na volitvah in 

uspejo. Med njih se razdelijo denarna sredstva glede na število glasov v višini 0,4%.  

 

Ker ni bilo razprave je predsedujoči dal na glasovanje 

 

PREDLOG SKLEPA št. 12/2024 

Občinski svet Občine Radenci sprejme Pravilnik o financiranju političnih strank in 

list Občine Radenci. 

 

Navzočnost je priglasilo 15 članov sveta. 

 

ZA je glasovalo 9 članov sveta. PROTI  so glasovali 4 člani sveta, 2 člana sta bila vzdržana. 

 

Sklep je bil sprejet. 

 

 

 

 

 

 

 

 



AD 15  PREDLOG SKLEPOV O IMENOVANJU ODBOROV OBČINE RADENCI 

 

 

Gradivo za to točko so člani sveta prejeli z vabilom ob sklicu seje.  

 

Ga. Mojca SMOLKO, predsednica Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanje 

(v nadaljevanju KMVVI) je podala uvodno obrazložitev in povedala, da je KMVVI na 1. redni 

seji, dne 26.1.2024 prejela predloge za imenovanja članov v stalna delovna telesa. Odbori 

so se na seji v sestavi potrdili, vendar se je zaradi ugotovitvenih informacij o nasprotju 

interesov zoper treh članov,  ponovno sklicala seja KMVVI, dne 30.1.2024. Omeni, da so 

se udeležili 3 člani KMVVI. G. Bogdan Lesjak in ga. Ida Petek se seje nista udeležila. Ga. 

Mojca Smolko prebere člane Odborov. 

➢ Z razpravo je začela ga. Ida Petek, ki pojasni zakaj ni prišla na 1. izredno sejo 

KMVVI. Pove, da je bil sestanek KMVVI v petek, kjer so se predlogi sprejeli in potem 

je prišlo vabilo za sejo na kateri so se zamenjali nekateri člani. 

 

Ga. Mojca Smolko ji pojasni, da so člane zamenjali zaradi nasprotja interesov in razloge 

zakaj so se zamenjali. 

 

➢ G. Milko Zamuda vpraša za Mitjo Škergeta, če ima kakšne posle z Občino.  

 

Predsedujoči poda odgovor, da ne. 

 

➢ G. Krajnc omeni, da ga ne presenečajo kandidati za Odbore. Vpraša, če so v 

Nadzornem odboru člani, ki izpolnjujejo pogoje za opravljanje funkcije. 

 

Predsedujoči mu pove, da imajo 6. stopnjo izobrazbe in računovodska znanja. 

 

➢ G. Krajnc omeni, da je bilo izpostavljeno, da on ne zna voditi Odbora, katerega je 

vodil v prejšnjem mandatu. Vpraša za člana Nadzornega odbora, če je sposoben 

nadzirati delo občine, saj je opravljal funkcijo direktorja podjetja, ki je šlo v stečaj.  

 

Predsedujoči mu pove, da je seznanjen s to zadevo in da je stečaj popolnoma legalno 

sredstvo v državi. 

 

➢ G. Miran Jelen pove, da je član Nadzornega odbora opravljal takšno dejavnost in ko  

je začel še ni bilo velikih trgovskih centrov in so ga sedaj veliki trgovski centri uničili.  

 

➢ G. Bogdan Lesjak pove, da je zahteval na seji KMVVI osebni dokument od g. Rajka 

Capla v pogled, da se preveri njegovo stalno prebivališče. Vendar ga ni dobil. 

 

Ga. Mojca Smolko predloži izpis o prebivališču.  

 

➢ G. Lesjak pripomni, da je zahteval kopijo osebnega dokumenta. 

 

Predsedujoči mu pove, da kot svetnik nima pravice do kopije osebnega dokumenta. Lahko 

mu občinska uprava pripravi dopis v katerem bo potrdila dejstvo. 

 

➢ Gospod Bogdan Lesjak prosi, da vsi člani Nadzornega odbora predložijo spričevala 

in če zasedajo ustrezna delovna mesta glede na Statut in Pravilnik Občine Radenci. 

 

Predsedujoči mu pove, da so nekateri člani že vrsto let v Nadzornem odboru.  

 

Predsedujoči pove, da se bo glasovalo za odbore ločeno, za vsakega posebej. 



 

➢ G. Bogdana Lesjaka zanima, od katerih institucij je bilo pridobljeno mnenje glede 

nasprotja interesov člana Odbora. Prosi za pravno mnenje.  

 

Predsedujoči je dal na glasovanje predloge 

 

a.) članov Nadzornega odbora Občine Radenci 

 

 

PREDLOG SKLEPA št.  13/2024  

 

Občinski svet Občine Radenci sprejme Sklep o imenovanju članov NADZORNEGA 

ODBORA OBČINE RADENCI v sestavi: 

 

1. Vida Kovačič  

2. Gorazd Rudolf Kovačič  

3. Miran Zamuda 

4. Igor Prelog  

6.       Leon Klemenčič 

 

Navzočnost je priglasilo 15 članov sveta. 

 

ZA je glasovalo 9 članov sveta, PROTI je glasovalo 6 članov sveta. 

 

Sklep je bil sprejet. 

 

b.) članov Odbora za proračun, finance in premoženjske zadeve 

 

PREDLOG SKLEPA št. 14/2024 

 

Občinski svet Občine Radenci sprejme sklep o imenovanju članov ODBORA ZA 

PRORAČUN, FINANCE IN PREMOŽENJSKE ZADEVE 

 

1. Rajko Capl 

2. Miran Jelen 

3. Mojca Smolko 

4. Bogdan Lesjak 

5. Branimir Domajnko 

 

Navzočnost je priglasilo 15 članov sveta. 

 

ZA je glasovalo 9 članov sveta, vzdržanih 6 članov sveta. 

 

Sklep je bil sprejet. 

 

c.)  predlog imenovanja Odbora Statutarno pravne komisije 

 

PREDLOG SKLEPA št. 15/2024 

 

Občinski svet Občine Radenci sprejme Sklep o imenovanju članov ODBORA STATUTARNO 

PRAVNE KOMISIJE v sestavi: 

 

1.   Mirko Korošak 

2.   Darjan Meglič 

3.   Aleksander Jerenec 

4.   Dominik Petko 



5.   Jožef Šmelc 

 

Navzočnost je priglasilo 15 članov sveta. 

 

ZA je glasovalo 9 članov sveta, vzdržanih 6 članov sveta. 

 

Sklep je bil sprejet. 

 

d) predlog imenovanja Odbora za šport in turizem 

 

 

PREDLOG SKLEPA št. 16/2024 

 

Občinski svet Občine Radenci sprejme Sklep o imenovanju članov ODBORA ZA ŠPORT IN 

TURIZEM v sestavi: 

 

1.   Mojca Smolko 

2.   Rudi Volf 

3.   Tina Zver 

4.   Aleksander Mulec 

5.   Dervarič Stanislav 

 

Navzočnost je priglasilo 15 članov sveta. 

 

ZA je glasovalo 10  članov sveta, PROTI je glasoval 1 član sveta, 4 člani vzdržani. 

 

Sklep je bil sprejet. 

 

e) predlog imenovanja Odbora za družbene dejavnosti 

 

PREDLOG SKLEPA št. 17/2024 

 

Občinski svet Občine Radenci sprejme Sklep o imenovanju članov ODBORA ZA 

DRUŽBENE DEJAVNOSTI v sestavi: 

 

1. Mirko Korošak  

2. Tina Zver 

3. Mihaela Domanjko 

4. Urša Jelen 

5. Aleksander Mulec 

 

Navzočnost je priglasilo 15 članov sveta. 

 

ZA je glasovalo 11 članov sveta, PROTI sta glasovala 2 člana sveta, 2 člana vzdržana. 

 

Sklep je bil sprejet. 

 

 

f.) predlog imenovanja Odbora za varstvo okolja, urejanje prostora in 

gospodarske javne službe 

 



 

PREDLOG SKLEPA št. 18/2024 

 

Občinski svet Občine Radenci sprejme Sklep o imenovanju članov ODBORA ZA VARSTVO 

OKOLJA, UREJANJE PROSTORA IN GOSPODARSKE JAVNE SLUŽBE v sestavi: 

 

1. Franjo Mulec  

2. Anton Belna 

3. Toplak Jožef 

4. Marko Krajnc 

5.       Mihael Klobasa 

 

Navzočnost je priglasilo 15 članov sveta. 

 

ZA je glasovalo 10 članov sveta, PROTI je glasoval 1 član sveta, 4 člani vzdržani. 

 

Sklep je bil sprejet. 

 

g. ) predlog imenovanja Odbora za gospodarstvo, obrt in podjetništvo 

 

PREDLOG SKLEPA št. 19/2024 

Občinski svet Občine Radenci sprejme Sklep o imenovanju članov ODBORA ZA 

GOSPODARSTVO, OBRT IN PODJETNIŠTVO v sestavi: 

 

1.   Miran Jelen 

2.   Mitja Škerget 

3.   Franc Himelrajh 

4.   Darjan Zorko  

5.   Milko Zamuda 

 

Navzočnost je priglasilo 15 članov sveta. 

 

ZA je glasovalo 10 članov sveta, PROTI je glasoval 1 član sveta, 4 člani vzdržani. 

 

Sklep je bil sprejet. 

 

 

h.) predlog imenovanja Odbora za kmetijstvo 

 

PREDLOG SKLEPA št.  20/2024 

 

Občinski svet Občine Radenci sprejme Sklep o imenovanju članov ODBORA ZA 

KMETIJSTVO v sestavi: 

 

1. Mihael Klobasa 

2. Breda Zemljič 

3. Darjan Meglič 

4. Kristjan Koren 

5. Milko Zamuda 

 

Navzočnost je priglasilo 15 članov sveta. 



 

ZA je glasovalo 10 članov sveta, PROTI je glasoval 1 član sveta, 4 člani vzdržani. 

 

Sklep je bil sprejet. 

 

 

AD 16 PREDLOG SKLEPA O IMENOVANJU PREDSTAVNIKOV LOKALNE SKUPNOSTI  

           V SVET ZAVODA OSNOVNE ŠOLE KAPELA 

 

Predsednica Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanje ga. Mojca Smolko 

pove, da ima še eno dodatno točko. 

 

Predsedujoči pove, da te točke ni na dnevnem redu predmetne seje. Predsedujoči predlaga, 

da se točka uvrsti na dnevni red, če se večina svetnikov strinja. Predlaga glasovanje za 

uvrstitev točke na dnevni red seje. Vseh 15 navzočih svetnikov glasuje ZA. 

 

Ga. Mojca Smolko predstavnica KMVVI prebere predlagane člane sveta. 

 

Ker ni bilo razprave je predsedujoči dal na glasovanje 

 

PREDLOG SKLEPA št.  21/2024 

 

Občinski svet Občine Radenci sprejme Sklep o imenovanju predstavnikov lokalne 

skupnosti v Svet zavoda Osnovne šole Kapela. 

 

1. Milko Zamuda  

2. Tina Zver 

3. Darjan Meglič 

 

Navzočnost je priglasilo 15 članov sveta. 

 

ZA je glasovalo 14 članov sveta, 1 član sveta vzdržan. 

 

Sklep je bil sprejet. 

 

 

 

AD 17 VPRAŠANJA IN POBUDE SVETNIC IN SVETNIKOV, TER ODGOVORI NA  

           NJIHOVA VPRAŠANJA IN POBUDE 

 

➢ Svetnik Mirko Korošak predlaga dograditev ograje pri nogometnem igrišču z umetno 

travo. Meni, da bi se moral na levi strani grabe od stare šole dol narediti jarek ali 

vsaj položiti kanaleta, na desni strani pa mulda, saj se tam vsa voda iz brega steka. 

Zaradi tega je pozimi morala zimska služba večkrat soliti, saj je bilo poledenelo. 

 

➢ G. Mitja Škerget omeni cesto od Boračeve skozi Žabjak do Ptujske ceste, kjer je 

postavljena tabla za omejitev prometa le za stanovalce, vendar je sedaj zaznan 

povečan promet. Predlaga povečan nadzor redarstva. 

 

 

Predsedujoči pove, da se je problem reševal na več načinov, vendar se noben ni izkazal za 

najboljšega. Poskusilo se je z ležečimi policaji in radarji. Pove, da je tam hitrost 

problematična, vendar  je težko najti pravo rešitev. 

 

➢ G. Franc Himelrajh pove, da je na Kapelski cesti št. 25 šahta od vode že avgusta 

popustila in se  vidi kanalizacija. Prosi za ureditev. 

 



Predsedujoči pove, da gre za državno cesto in so bili pristojni že obveščeni. 

 

➢ G. Zamuda pove, da je istega mnenja glede ceste, ki jo je omenil g. Škerget. Pove, 

da je ta del ceste oz. so bankine uničene, saj se sesedajo in prav tako je tam 

problematičen potok. Predlaga, da se v del potoka od ovinka do širše nabrežine 

postavijo veliki roli, kateri se zasipajo ali se potok zasuje in se spelje poleg.   

 

Predsedujoči pove, da se strinja z svetnikom. Omeni problem, ki bo lahko nastal zaradi 

drenaže na Janževem Vrhu. Omeni zaposlitev treh delavcev, ki bi delali z bagrom, ter 

skrbela za vzdrževanje bankin. 

 

➢ G. Milko pove, da so na tem območju že od nekdaj gorice, vendar so prej imeli 

spodaj zadrževalnike vode.  

 

Predsedujoči mu pove, da so bili zadrževalniki vode koristni, ko so bili mirni deževni dnevi 

in je voda počasi tekla, v današnjih časih so neurja in večje količine vode, katere 

zadrževalniki ne bi zadržali. 

 

➢ G. Franjo Mulec vpraša če bi se lahko planirala rekonstrukcija ceste med glavno 

cesto in Železnim vrelcem, ki je dotrajana.  

 

Predsedujoči pove, da se lahko uredi iz sredstev pridobljenih iz turistične takse. 

 

➢ G. Klobasa omeni, da je v vasi Okoslavcih več plazov. 

 

➢ G. Aleksander Mulec omeni, da ima v Račkem Vrhu več hiš narejeno drenažo in vsa 

voda pride čez par dni po deževanju na suho cesto. Takrat je pozimi cesta tam 

poledenela. 

 

Predsedujoči pove, da je z zadevo seznanjen. Problem je tudi, da ima marsikatera hiša iz 

svoje strehe vodo speljano direktno na cesto. 

 

➢ G. Milko pove, da v zakonu piše, da se ne sme spuščati vodo na cesto.  

 

 

Predsedujoči omeni Dopis Ministrstva za javno upravo vezano na lokalne volitve in 

neenakost volilnih enot.  

 

 

 

Predsedujoči je s tem sejo zaključil ob 20.21 uri. 

 

 

 

 

Zapis pripravila: 

Sabina HORVAT 

 

 

                                                                                               Župan Občine Radenci,  

                                                                                                Roman LELJAK 

 

 
 

 



 


